
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 28. (18:07-19:19)
Helyszín: Microsoft Teams

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Szántó Lili Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások, beszámolók

2. Alakuló küldöttgyűlés

3. Személyi ügyek

4. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Czingráber Péter azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy végzett a novellával és
megszerkesztett egy verset, valamint egy novellát. Volt egy meetingje a félév hátralévő
menetéről és elmondja, hogy lesz még egy szerkesztőségi ülésük a vizsgaidőszak előtt.

Wawra Máté november 25-én EHÖK Kommunikációs ülésen vett részt. Elmondja,
hogy néhány Kar úgy érzi, hogy a BEAC részéről túl sok kérés érkezik feléjük. A PPK-t ez
nem érinti, de a többi Kar jobb működése érdekében bevezettek néhány szabályt. A BEAC
mostantól köteles lejárati dátumot tenni a plakátjaikra, valamint ezeket minden Karon
ellenőriztetniük kell a HÖK-kel. Megosztja még, hogy decemberben lesz egy ülésük, amire 5
pontot össze kell írni, hogy kell-e nekünk segítség valamilyen technikai dologgal
kapcsolatban. A héten a következő témákban kerültek ki posztok: Gólyabál, Sörpong,
Kviddics, Jeges Est, Csocsóbajnokság, franciaországi ösztöndíj.

Szántó Lili arról számol be, hogy a mikró ügyet meg fogja oldani és jelenleg a
képkereteken dolgozik. Az IKEA-tól próbál olcsóbban szerezni, valamint a hangszóróról is írt
emailt, de választ még nem kapott.

Layton Sandra azt osztja meg, hogy a képzések után a formokat összeszedte és az
összesítést majd elküldi a Szervezetfejlesztő Körnek.

Németh Fanni elmondja, hogy megrendelte a fényfüzért és az elmúlt időben a HÖK-ös
fejtágítással foglalkozott. Megosztja még, hogy az angyalkázásról majd fog kitenni posztot.

Harangozó Pálma arról számol be, hogy sor került egy EHÖK TB-re, ahova Osztényi
Dóra ment helyette. Elmondja, hogy lesz majd egy ülés a Minőségbiztosítási Bizottsággal
decemberben.
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Deák Barbara azt osztja meg, hogy elbírálta a rendkívüli pályázatokat. Elmondja, hogy
lesz egy KÖB ülés december 11-én és Nagy Anna Flórának pedig ugyanekkor fog kezdődni a
cipősdoboz akciója.

Lillik Dóra elmondja, hogy múlt hét csütörtökön lezajlott a program az Ifjúsági
Egyesülettel, amelyen 19-en vettek részt. A későbbiekben ők is fognak majd anyagot
szolgáltatni a nemzetközi hírlevélhez. A mai napon egyeztetett Iskum Flórával a Nemzetközi
Irodától, aki jelezte, hogy tetszenek nekik a tervezett események. Lillik Dóra felvetette, hogy
a hatékonyabb online elérés érdekében jobban össze lehetne kötni a szociális oldalakat a
jövőben.

Andrónyi Réka azt osztja meg, hogy 24-én volt Balatonfüreden előadni, 23-án pedig a
futóversenyen segített. Elmondja, hogy a Gólyabál meghívók ki lettek küldve és a vacsora
nélküli jegyek már el is fogytak.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy az RSZB képzések gond nélkül lezajlottak,
valamint részt vett egy EHÖK RSZB meetingen, ahol beszéltek a Gólyabálról és a Jeges
Estről. A Sörpong és a Zenés Est események is lezajlottak és 27-én pedig részt vett a
fejtágításon, majd Fejes Zsófiával elmentek a GTK-ra.

Demetrovics Hanna arról számol be, hogy 27-én részt vett a HÖK-ös fejtágításon és
folyamatosan írja a jegyzőkönyveket. A választásokkal kapcsolatban elmondja, hogy
meglettek a szavazatok és majd ír erről Határozatot.

Fejes Zsófia azt osztja meg, hogy 22-én részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen,
amelyen többek között az ELTE szolgáltatótól volt szó. Diczkó Dalma elmondta a lehetséges
Gólyatábor időpontokat és megadott egy 10 napos időintervallumot. Elmondja, hogy beszél
majd a Tanulmányi Hivatal vezetőjével annak kapcsán, hogy mikor lesz majd a beiratkozás.
27-én elment a GTK-ra Tóth Dorottya Pannával, ahol Fortuna Zoltán előadott arról, hogy
hogyan működik és gazdálkodik az egyetem.

2. Alakuló küldöttgyűlés

Fejes Zsófia felveti, hogy kéne egy dátum az Alakuló Küldöttgyűlésre. Ennek kapcsán
elmondja, hogy mindenkinek írnia kell majd egy beszámolót, valamint felkészülni arra, hogy
be kell majd mutatniuk a programjukat. Kérdezi a jelenlévőket, hogy december 14 vagy 15 jó
lenne-e nekik. Harangozó Pálma jelzi, hogy 14-én ő sajnos nem ér rá.

3. Személyi ügyek

Az Elnökség a továbbiakban megtárgyalja az aktuális személyügyi kérdéseket.
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4. Egyebek

Wawra Máté elmondja a weboldallal kapcsolatban, hogy beküld majd a csoportba egy
szerkeszthető dokumentumot, amibe lehet írni a felmerülő ötleteket.

Layton Sandra felveti azt a kérdést, hogy a képzés feedbackeket meg lehet-e osztani a
szülőkkel. Bérczes Borbála kérte, hogy vesse fel Elnökségi ülésen, mert a szülők részéről
érkeztek ilyen kérdések. Layton Sandra szerint ez nem szükséges, de, ha a képzéstartók
szeretnének megosztani valamit, akkor megtehetik. Fejes Zsófia és az Elnökség többi tagja
egyetért.

Fejes Zsófia elmondja, hogy a következő héten nem lesz Elnökségi ülés. Bátorítja az
Elnökség tagjait, hogy ettől függetlenül bármilyen ügyben forduljanak hozzá bizalommal.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:19 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 28.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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